
 
dotaz dle zákona č. 106/1999 Sb. 
 
 
Vazeni, 
obracim se na Vas s dotazem na zaklade zákona c. 106/1999 Sb., o svobodnem pristupu k 
informacim, v platnem zneni, zejména proto, ze jsem prave shledla ve vecernich zpravach TV Prima o 
moznosti obci zadat prispevek na zrizeni lesnich skolek u Statniho fondu zivotniho prostredi – viz 
tento odkaz 
https://www.sfzp.cz/clanek/193/2479/operacni-program-zivotni-prostredi-nabizi-posledni-moznost-
ziskani-dotaci-na-environmentalni-vzdelavani/ 
Domnivam se, ze by se zrizenim lesni skolky dala vyresit nedostatecna kapacita mistnich skolek 
minimalne do doby, nez bude dokoncena další budova MŠ. Lesni skolce postaci stavba „týpý“, 
prostory pro ne by snad bylo možno nalezt na zahradach stavajicich MS. Nehlede k tomu, ze hriste 
mistnich skolek rozhodne nejsou vyuzivana po cely den. Popularita lesnich skolek stále roste, nase 
město je mlade a moderni!  
Me dotazy: 

1. zabyvalo se město myslenkou lesni skoly – pripadne bude se ji zabyvat? 
2. bude zadat prispevek?  

S pozdravem 
 

 




